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                                      Zápisnica 

   z Plenárneho zasadnutia Rodičovského združenia  pri ZŠ 
v Spišskom Štvrtku, dňa 28.09.2015,  v jedálni ZŠ 

Program: 

1/ Otvorenie , privítanie – p. riaditeľka Ľ. Barlová 

2/ Správa o výsledkoch školy v šk.roku 2014/2015 a cieľov na školský 
rok 2015/2016 

3/ Odsúhlasenie predsedníctva OZ ZRPŠ pre šk. rok 2015/2016 

4/ Správa o hospodárení OZ ZRPŠ za šk. rok 2014/2015 – p. Borský 

5/ Schválenie rod. príspevku na šk. rok 2015/2016 

6/ Záver plenárneho zasadnutia 

7/ Stretnutie zástupcov jednotlivých tried OZ ZRPŠ 

 

 K bodu 2:  Správa o výsledkoch... 

- p. riaditeľka Ľ. Barlová zrekapitulovala výsledky školy za 
predchádzajúci šk. rok ´14 -´15, 

- a predstavila ciele na tento šk. rok ´15 -´16, kt. sú hlavne  široká 
ponuka popoludňajšej činnosti -17 krúžkov, činnosť ZUŠ, CVČ na 
škole ap., 

- v tomto školskom roku pokračuje aj činnosť školského psychológa, 
logopéda a pedagogický zbor sa posilnil o nového učiteľa AJ (z 
projektu TEACH FOR SLOVAKIA) a MAT, 

- Kompletnú prezentácia – pozri .pptx dokument Prezentacia ZRPŠ 
plenarka 280915. 
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K bodu 3:  Odsúhlasenie predsedníctva OZ ZRPŠ... 

- Po návrhu a odporúčaní p. riaditeľky Ľ. Barlovej, kt. vyplýva zo 
stanov OZ, prítomní členovia OZ jednohlasne schválili na šk.r.2015-
2016 predsedníctvo OZ ZRPŠ , opätovným predsedom sa stal 
verejným hlasovaním prítomných rodičov Ing. Vladimír Borský 
a podpredsedom Zuzana Grešová, 

- Prezenčná listina prítomných – pozri .pdf dokument 
Prezencka_plenarka_280915. 

K bodu 4:  Správa o hospodárení... 

- Predseda OZ p. Borský spoločne s ekonómkou OZ p. Bajtošovou 
oboznámil prítomných rodičov s hospodárením združenia za min. 
šk. rok ´14 -´15 - pozri .pdf dokument  
Príjmy_a_výdaje_ZRPŠ_za_šk._rok_2014-2015  a predstavil plány 
OZ pre nadchádzajúci šk. rok ´15 -´16, 

- Zároveň boli prezentované príjmy OZ z výberu 2% z daní, kt. za 
min. šk.r. predstavovali sumu 450,-€, 

- Predseda OZ p. Borský poprosil prítomných členov o návrhy na 
hospodárne a efektívne využitie týchto prostriedkov, kt. by boli 
prezentované zástupcami tried po triednych rod. združeniach – 
pozri  bod 7. 

K bodu 5: Schválenie rod. príspevku.... 

- Na školský rok 2015/2016 bol na plenárnom zasadnutí navrhnutý 
a jeho členmi aj následne schválený rodičovský príspevok vo výške  
10,-€ na žiaka, 

- Tento príspevok je potrebné uhradiť v hotovosti jednotlivým 
triednym učiteľom, najneskôr však do 30.10.2015. 

K bodu7 : Stretnutie zástupcov... 

- Po triednych rod. združeniach sa v jedálni ZŠ konalo 1. zasadnutie 
OZ ZRPŠ v šk. roku 2015-2016, za prítomnosti novozvolených 
zástupcov jednotlivých tried –prezenčná listina pozri dokument .pdf 
Prezencka_zastuptried_280915, 
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- Na stretnutie boli prizvaní aj p.u. Smolka a Macko, kt. prezentovali 
prítomným svoje požiadavky,  ako aj návrhy na spoluprácu s OZ.  

- p.u. Smolka priblížil prítomným zástupcom tried, za akých 
podmienok by bol ochotný viesť  „poobedný kurz AJ“ a ozrejmil aj 
projekt TEACH FOR SLOVAKIA, 

- Predseda OZ p. Borský prisľúbil, že prostredníctvom p. riaditeľky 
zabezpečí, aby triedni učitelia poslali „NÁVRATKU“ rodičom, kde by 
sa zistil záujem o daný kurz s tým, že cena za vyučovaciu hodinu 
bola stanovená na hodnotu 1,-€/45min/dieťa, 

- Následne by boli vytvorené skupiny (max. 10 detí / skupina ), ako 
aj rozvrh jednotlivých skupín – 2x45min/týždeň, 

- Prítomní členovia opätovne a jednohlasne zvolili za tajomníka OZ p. 
Kukurovú a ekonómkou ostala p. Bajtošová, 

- Hlasovaním boli zvolení aj členovia revíznej komisie, predsedom sa 
opäť stala p. Slebodníková a členmi p.Porembová  a p. Šveda 

- Noví členovia rev. komisie boli predsedom OZ oboznámení s ich 
právami/povinnosťami, vyplývajúcimi zo stanov OZ, 

- Následne predseda OZ p. Borský predniesol prítomným návrh na 
využitie prostriedkov z 2 % daní, keďže legislatívne (šk.r. 2013-14) 
je ich možné využiť už len do konca kalendárneho roka 2015. 

- Z viacerých návrhov sa ako najlepší nakoniec ukázal návrh na 
zorganizovanie celoškolskej súťaže „ZŠ Spišský Štvrtok má 
TALENT“, kt. prítomní zástupcovia tried podporili jednohlasne, a to 
sumou 800,-€, teda využitím prostriedkov aj z min. šk.r. 2014-15. 

- Detaily tejto akcie preberie predsedníctvo OZ s vedením školy 
a následne budú prezentované aj na stránke školy, 

- Záverom predseda p. Borský poďakoval prítomným za účasť 
a dohodol ďalšie stretnutie (koniec OKT´15), kt. bude 
komunikované zástupcom tried prostredníctvom SMS od 
tajomníčky OZ p. Kukurovej. 


